
Dagsorden skolebestyrelsesmøde tirsdag den 22. oktober 2019 
 

Hvad 
(Punktets overskrift) 

 

Tid 
(hvor meget 
tid skal der 
afsættes til 
punktet?) 

Hvilket 
(Beskrivelse af punktets indhold. Hvad er 

formålet?) 

Forberedelse 
(Er der evt. materialer, der 
skal uddeles og læses før 

mødet mv.?) 

Fremadrettet handling 
 og referat 

 

Godkendelse af 
referat 
 

5 min.   - Referat med de forældrevalgtes tillæg godkendt 

Fra elevrådet 
 
 

10 min.   - Nat på skolen i samarbejde med ungdomsskolen. 
- Bæredygtig skole med fokus på 17 verdensmål. 
- Har været på elevrådsinternat i Virksund med formænd 
og næstformænd fra kommunens elevråd. 
- Fælleselevråd har ligeledes fokus på de 17 verdensmål. 
- Indvielse af sandbane. 

Tilbagemelding fra 
forældremøder 
 
 
 

45 min. Har vi oplevet temaer, som skal tages op til 
drøftelse? 
 
 
 
Kan forældremøderne optimeres? 
 

 - På skolen har der været arbejdet på, hvordan man 
kunne arbejde med trivsel på årgangene. Herunder 
hvordan forældrene kunne inddrages i arbejdet.  
- Tidligere indsats omkring alkohol. 
 
Brainstorm: 
- Som forældre er man måske ikke motiveret for store 
pædagogiske drøftelser. 
- Mødetidspunkt. Meget tidligt på en af årgangene. 
- Rammesæt forældremøderne fra start. Det handler om 
fællesskabet og ikke de enkelte elever. 
- Der skal være plads til de emner, som rør sig på den 
enkelte årgang. 
- Faste emner tilknyttet de forskellige årgange. Jf. den 
kriminalpræventive handleplan. Kan også være andre 
emner.  
- Ledelsesdeltagelse 
- Vil gerne have overblik over, hvornår forældremøderne 
er placeret.  
-  Årgangsmøder. En time fælles og derefter i klasserne 
 



Spisning 
 

15 min.   -  

Deltagelse i 
Skiveårsmøde 

5 min. Hvem deltager i Skiveårsmødet torsdag den 
21. november 17-19 på VIA? 

 - ingen deltagere. Ann refererer. 

Aula 10 min. Aktuel status 
 
 
 
Kommentarer til retningslinjer. Herunder 
fortsat brug af facebook. 

 
 
 
 
Retningslinjer for brug af 
Aula i Skive Kommune og 
på Resen Skole 

- Kommet godt i gang. Få henvendelser fra forældre.  
- Skolen er med som forsøgsskole på elektronisk    
fraværsmelding for forældre. 
 
- Punkt vedr. facebook på næste bestyrelsesmøde 

Skolebestyrelsesvalg 10 min. Hvordan griber vi det an? 
 

 - Thomas, Heine, Søren og Ann er på valg.  
- Ikke video denne gang. 
- Budskabet spredes mundtligt. Dorte begynder at nævne 
i nyt fra kontoret.  
 

Meddelelser/siden 
sidst 

15 min. Fra skoleledelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Fra forældrevalgte 
 
Fra personale 
 

 - Synes vi er kommet godt fra land efter Peters afsked.  
- SFO-brev til forældre vedr. afhentning af børn. Vil 
opfordre forældrene til at hente i SFO i stedet for ved 
hallen. Personalet bruger mange personaleressourcer på, 
at finde børn, som skal sendes hjem. (Betragtning fra 
Mads vedr. børnenes selvhjulpenhed) 
- Henvendelse fra forælder om mulighed for en fysisk 
kiosk. Vi holder fast ved den vedtagede beslutning om at 
bruge skolemad.nu 
- Toiletrenovering: Anslået udgift 300.000. Vi er bevilget 
252.000 i forbindelse med budget. Skolen finansier 
differencen. 
- Der etableres legeplads ved specialklasser, 
indskolingsgård og legeplads ved den høje røde. 
 
 
- intet 
 
- intet 

Eventuelt 5 min.   - Der kører hetz på instagram, hvor elever hænges ud. 
Kører på tværs af kommunens skoler.  
 



 


